
PROTOKÓŁ 
wspólnego posiedzenia  

stałych Komisji Rady Gminy Skąpe  
z dnia 10 sierpnia 2023 r. 

 
 Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Kuźmicz, przywitał na wspólnym posiedzeniu 
Komisji zebranych radnych oraz Wójta Gminy Zbigniewa Wocha. Następnie zaproponował 
swoją kandydaturę na prowadzącego wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Gminy 
Skąpe. Ponieważ innych kandydatów nie zgłoszono, w wyniku głosowania radny Mariusz 
Kuźmicz został wybrany na prowadzącego obrady. Poinformował, że na stan 15 radnych, 
obecnych jest 13 osób (lista obecności w załączeniu).  
Następnie odczytał porządek posiedzenia, do którego zaproponował wprowadzić następujące 
zmiany: 
- wycofać projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr LIX/513/2023 z dnia 11 lipca 2023 roku 
Rady Gminy Skąpe o zmianie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Skąpe na 2023 
rok, 
- wprowadzić projekt uchwały w sprawie ustalenia kwoty dotacji udzielanej niepublicznym 
przedszkolom na terenie Gminy Skąpe, 
-  wprowadzić projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Ołobok”. 
Więcej zmian do porządku nie zgłoszono, a w wyniku głosowania zmiany przyjęto 
jednogłośnie, a porządek przedstawia się następująco: 
1. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) rozpatrzenia petycji, 
b) wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy w trybie bezprzetargowym na czas 

nieoznaczony, 
c) przyjęcia do realizacji zadania polegającego na przebudowie dróg gminnych 

i powiatowych nr 1224F i 1205F w miejscowości Niekarzyn, 
d) przyjęcia do realizacji zadania pn. „Budowa ciągu pieszo- rowerowego na trasie Łąkie 

-Ołobok”, 
e) przyjęcia do realizacji zadania pn. „Budowa odcinka drogi rowerowej na trasie Ołobok 

(gmina Skąpe) – Lubogóra (gmina Świebodzin), 
f) o zmianie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Skąpe na 2023 rok, 
g) ustalenia kwoty dotacji udzielanej niepublicznym przedszkolom na terenie Gminy 

Skąpe, 
h) zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Ołobok” 

2. Sprawy różne. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
4. Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 1 Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
a) Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Bartosz Derejczyk omówił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. Poinformował, że 19 maja br. wpłynęła petycja 
dot. przeznaczenia do dzierżawy działki oznaczonej ewidencyjnie 26/119 obręb Niesulice 
o powierzchni 0,0486 ha i dzierżawy tej działki. Komisja wystosowała pismo do Wójta 
Gminy o zajęcie stanowiska w przedmiotowej sprawie. Na posiedzenie w dniu 8 sierpnia 
zaproszony został również składający petycję. Wszystkie uwzględnione w petycji 
zagadnienia zostały poruszone, wyjaśnione i wydaje się że składający petycję przyjął 
wszystkie argumenty. Komisja uznała petycję za bezzasadną i taki projekt przedłożyła na 
ręce Przewodniczącego Rady. 
W wyniku głosowania komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
o uznanie petycje za bezzasadną i skierowały go pod obrady sesji.  

b) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie umów dzierżawy w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony. 
Poinformowała, że niniejsza uchwała dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 
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umów dzierżaw gruntów, z dotychczasowymi dzierżawcami na cele garażowe oraz cele 
rolnicze.  
W wyniku głosowania komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
i skierowały go pod obrady sesji.  

c) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia do 
realizacji zadania polegającego na przebudowie dróg gminnych i powiatowych nr 1224F 
i 1205F w miejscowości Niekarzyn. 
Radny Bartosz Derejczyk zapytał jaki inwestycja ma wpływ na przebudowę drogi 
w Pałcku. 
Sekretarz wyjaśniła, że inwestycja dotyczy dróg gminny, które łączą się z drogami 
powiatowymi. Przedsięwzięcie ma na celu rozwój infrastruktury drogowej oraz 
podniesienie poziomu bezpieczeństwa uczestników ruchu drogowego oraz pieszego 
w miejscowości Niekarzyn. Zadanie planowane jest do realizacji jedynie przy współudziale 
środków zewnętrznych. Przewiduje się jego wykonanie w ramach Rządowego Funduszu 
Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych, przy udziale 95% dofinansowania 
z przedmiotowego Funduszu oraz 5% wkładu własnego Gminy Skąpe, który 
zabezpieczony zostanie w budżecie Gminy po wyborze projektu do dofinansowania. 
Inwestycja nie ma nic wspólnego z przebudową drogi w Pałcku. 
W wyniku głosowania komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
i skierowały go pod obrady sesji. 

d) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia do 
realizacji zadania pn. „Budowa ciągu pieszo- rowerowego na trasie Łąkie -Ołobok”. Na 
razie jest to etap projektowy, w ramach partnerstwa gmin Skąpe-Lubrza-Łagów.  Zależało 
nam, aby połączyć ze sobą istniejące szlaki rowerowe leśne. W ramach części 
dokumentacyjnej jest to jedno z działań wynikających z projektu pt. „Opracowanie 
kompleksowego planu szlaków i ciągów pieszo-rowerowych na terenie Gminy Skąpe”, 
który jest współfinansowany z budżetu Województwa Lubuskiego w ramach wsparcia 
w 2023 r. jednostek samorządu terytorialnego w zakresie zadań sprzyjających rozwojowi 
infrastruktury i mobilności rowerowej na terenie województwa lubuskiego. Dla 
przedmiotowego projektu uzyskano dofinansowanie w wysokości 93,22%, natomiast 
wkład własny Gminy Skąpe, stanowiący 6,78%, zabezpieczony został na rok 2023 r.  
W ramach części wykonawczej związanej z robotami budowlanymi przedsięwzięcie to 
będzie przedmiotem planowanego do realizacji projektu dofinansowanego ze środków 
unijnych w ramach Regionalnego Programu „Fundusze Europejskie dla Województwa 
Lubuskiego 2021-2027”, w którym przewiduje się pozyskanie 85% dofinansowania, 
natomiast 15% wkładu własnego Gminy Skąpe zabezpieczone zostanie w kolejnych 
latach budżetowych.  
Radny Mariusz Kuźmicz zauważył, że z Łąkiego do Ołoboku jest droga przez las 
a z Ciborza do Skąpego nie ma takiej drogi.  
Sekretarz dodała, że planujemy odnowienie w technologii odcinka ścieżki Lubogóra – 
Ołobok (wzdłuż pola) i te dwa odcinki chcemy ze sobą połączyć.  
Radna Urszula Bronisz zapytała czy koncepcja i planowanie jest tylko dla tego miejsca 
czy dla całej gminy. Od czterech  lat razem z radnym Kuźmiczem walczą o budowę ścieżki 
z Ciborza do Skąpego, dlatego też prosi o jej uwzględnienie w dokumencie planistycznym.  
Zapytała też co zadecydowało o tym, że to ścieżka Ołobok – Łąkie jest taka pilna. 
Sekretarz odpowiedziała, że ścieżka ta nie jest pilna, ale wpisuje się w pewną koncepcję 
sprzed wielu lat. Na kanwie tego powstał pomysł, aby doprojektować ścieżki wzdłuż dróg 
powiatowych. Uchwała jest niezbędna, abyśmy mogli zacząć projektowanie. Odnośnie 
ścieżki Cibórz-Skąpe to na chwilę obecną nie ma jej w planach. 
Radny Mariusz Kuźmicz zaproponował, aby może spróbować wystąpić o wsparcie do 
Urzędu Marszałkowskiego, jako organu prowadzącego szpital w Ciborzu – największy 
zakład pracy w gminie.  
Sekretarz dodała, że bardzo kosztotwórcze byłoby przejście przez wodę (stawy).  
Wójt Zbigniew Woch zabierając głos stwierdził, że nikt nie blokuje radnym możliwości 
zgłaszania propozycji, które wystarczy później przegłosować. Cała koncepcja 
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i dofinansowanie na wytyczenie szlaków, o którego ubiegaliśmy się w Urzędzie 
Marszałkowskim, opierają się o porozumienie międzygminne pomiędzy gminami Lubrza-
Łagów-Skąpe i ich połączenie. Obecnie jesteśmy w przede dniu przebudowy drogi 
Ołobok-Borów, która zostanie zgłoszona przez Powiat do Polskiego Ładu i jest to raczej 
pewna inwestycja, jeśli nie z tego funduszu do z Funduszu Przebudowy Dróg, który ma 
zostać wsparty dodatkowymi środkami. Ze Świebodzina do Ołoboku można dostać się 
ścieżkami i zależy nam na dalszym skomunikowaniu Ołoboku poprzez dojście do ścieżek 
już istniejących. Dodał, że w ramach porozumienia do wydatkowania będzie kwota 2,5 
mln zł. Po zmianie nawierzchni na odcinku ścieżki Lubogóra-Ołobok, naturalnym wydaje 
się  kolejny etap z Ołoboku do Łąkiego, skąd można już pojechać do Międzylesia piękną 
ścieżką leśną. Niestety mamy ograniczone środki finansowego, a chcemy jeszcze 
wykonać dokumentację na ulicę Skrajną w Niesulicach i ją wykonać. Dokumentacja 
w głównej mierze ma wypełnić nasze oczekiwania w ramach porozumienia i wydaje się, 
że ta idea się broni.  
W wyniku głosowania komisje, przy jednym głosie „wstrzymującym się” z komisji ds. 
budżetu , pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały i skierowały go pod obrady sesji. 

e) Wójt Zbigniew Woch omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania pn. 
„Budowa odcinka drogi rowerowej na trasie Ołobok (gmina Skąpe) – Lubogóra (gmina 
Świebodzin). Wyjaśnił, że dyskusja dot. obecnej nawierzchni tłuczniowej ciągnie się już 
dość długo. Wysokość dofinansowania zadecydowała o rodzaju nawierzchni. Niestety jak 
się okazało taka opcja sprawdza się w lesie, ale nie na otwartej przestrzeni. Dlatego też 
zdecydowaliśmy się położyć dywanik (podbudowa już jest) i naturalnie połączyć to ze 
ścieżką Ołobok-Łąkie.  
W wyniku głosowania komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
i skierowały go pod obrady sesji. 

f) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały 
w sprawie uchwały budżetowej Gminy Skąpe na 2023 rok. 
W omawianym projekcie: 
1) Zwiększono dochody bieżące: 
Funduszu Pomocy o kwotę 45.364,11 zł, w tym: 
- kwotę 3.060,00 zł na obsługę zadania związanego z wypłatą jednorazowego 
świadczenia 300zł, 
- kwotę 109,81 zł na obsługę nadania numeru PESEL, 
- kwotę 2.074,30 zł na materiały edukacyjne dla dzieci, 
- kwotę 40.120,00 zł na edukację dzieci. 
2) Wprowadzono ostateczne kwoty dochodów z tytułu dotacji z Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19 o kwotę 1.424,00zł. 
3) Wprowadzono ostateczne kwoty dochodów z tytułu dotacji celowej na wyposażenie 
szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe zgodnie  
z pismem nr BF-I.3111.1.42.2023.MDom z dnia 7 sierpnia 2023r. o kwotę 44.936,54zł. 
4) W planie wydatków bieżących zwiększono środki na: 
- wydatki Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 i zaktualizowano wydatki nimi 
finansowane o kwotę 1.424,00zł, 
- wydatki związane z realizacją zadań na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy, którzy 
przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej w związku z działaniami wojennymi 
prowadzonymi na terytorium tego państwa o kwotę 45.364,11 zł, 
- wydatki związane z wyposażeniem szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub 
materiały ćwiczeniowe. 
5) W celu zabezpieczenia środków na realizację zadań zmniejszono rezerwę celową na 
wydatki majątkowe w wysokości 103.000,00zł 
Tym samym zabezpieczono środki na: 
- renowację zbiornika wodnego w m. Skąpe o kwotę 43.000,00 zł, 
- przebudowę dróg gminnych i powiatowych nr 1224F i 1205F w miejscowości Niekarzyn 
o kwotę 48.000,00 zł, 
- doposażenie boiska w piłkochwyty w miejscowości Podła Góra o kwotę 12.000,00 zł. 
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6) Zaktualizowano wydatki dotyczące: 
- działalności świetlicy wiejskiej w Radoszynie o kwotę 100,00 zł, 
- szkoleń i delegacji na szkolenia w Ośrodku Pomocy Społecznej w Skąpem o kwotę 
100,00 zł.  
7) Zmieniono klasyfikację budżetową w funduszu sołeckim w miejscowości Ołobok na 
podstawie wniosku sołectwa o zmianę przeznaczenia środków funduszu sołeckiego z dnia 
03 lipca 2023r. na budowę boiska wielofunkcyjnego w wysokości 22.620,00zł. 
Wójt Zbigniew Woch odnosząc się do przedstawionych zmian wyjaśnił, co następuje: 
1. Na początku roku otrzymaliśmy zapytanie z ministerstwa odnośnie zabezpieczenia 

stawów p.poż. W odpowiedzi na nie wskazaliśmy siedem takich stawów na terenie 
gminy. Niestety poza wymianą korespondencji nic więcej się nie zadziało, a potrzeby 
w tym zakresie mamy. Na stawie w Skąpem osuwają się brzegi i nie możemy dłużej 
czekać. Razem z Kierownikiem Referatu Gospodarki Komunalnej widzieli stawy, 
których brzegi wyłożone były kamieniem granitowym co wygląda bardzo estetycznie 
i w pełni zabezpiecza brzegi. Koszt wykonania odnowienia stawku w Skąpem to kwota 
ok. 62 tys. zł netto i w większości zostanie on pokryty ze środków z funduszu 
sołeckiego.  

2. Podła Góra – z uwagi na fakt, że za bramką boiska wykorzystywanego przez dzieci 
i młodzież zbudowany został dom, trzeba go zabezpieczyć poprzez zamontowanie 
piłkochwytów, które zakupi gmina a zamontują mieszkańcy wsi. 

3. Następnie Wójt poinformował, że ogłoszona została 3 edycja Polskiego Ładu 
a zaproponowane przez niego inwestycje zostały zasygnalizowane w uchwale 
zmieniającej budżet. Są to: 
a) Przebudowa drogi w m. Pałck – inwestycja miała być zgłoszona do edycji ze 

środków dla miejscowości popegeerowskich. Okazuje się, że większą szansę na 
zrealizowanie tej inwestycji będziemy mieli w „dużym” Polskim Ładzie. 
Dokumentacja na to zadanie jest już prawie ukończona i kosztorysowo opiewa na 
kwotę ok. 3,3 mln zł. 

b) Przebudowa drogi gminnej w Łąkiem – chodzi o odcinek od drogi powiatowej, 
wzdłuż  parku, do osiedla domów jednorodzinnych. Koszt inwestycji z analizy 
może opiewać na około 2 mln zł. 

c) Przebudowa dróg gminnych w Niekarzynie – wstępny kosztorys opiewa na ponad 
3,1 mln zł. 

Zdaniem Wójta aktualnie największe potrzeby mamy właśnie w zakresie dróg. Ważne, 
aby wartość inwestycji zgłaszanych do Polskiego Ładu nie przekroczyła 8 mln zł. Środki 
na dokumentacje na przebudowę i budowę dróg w m. Łąkiem zostaną zabezpieczone 
w zarządzeniu wójta zmieniającym budżet.  
Mamy przygotowany projekt na ul. Słoneczną w Ołoboku – wniosek na dofinansowanie 
został złożony do Wojewody do Funduszu Przebudowy Dróg, ale złożymy też wniosek 
do PROW w nadziei, że z któregoś funduszu otrzymamy dofinansowanie.  
Budowa kanalizacji w Darnawie – wniosek o dofinansowanie zadania został złożony 
do PROW. Jeśli potwierdzi się zwiększenie puli dla województwa lubuskiego o 25 mln 
zł, to zadanie raczej uzyska dofinansowanie, ale zdecydowaliśmy się też złożyć 
wniosek na to zadanie do Polskiego Ładu dla miejscowości popegeerowskich – z uwagi 
na wyższe dofinansowanie. Mamy nadzieję, że otrzymamy dofinansowanie na dwa 
wnioski, czyli także drogi do wspólnot mieszkaniowych w Radoszynie, Ołoboku i m. 
Zawisze.  
Wracając do tematu ścieżek rowerowych Wójt podkreślił, że będziemy je budować tylko  
z funduszy przeznaczonych właśnie na ścieżki. Inne programy będą wykorzystywane 
dla ważniejszych w jego ocenie inwestycji. 
Sekretarz Gminy Alicja Hopopen-Anyszko dodała, że na terenie gminy jest jeszcze 
wiele miejsc, gdzie do własnych nieruchomości mieszkańcy muszą dochodzić 
w kaloszach.  
Wójt Zbigniew Woch potwierdził, że dzięki funduszowi Polski Ład możemy nadgonić 
wiele cywilizacyjnych problemów. Na inwestycje drogowe, na które składamy, z innych 
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funduszy nigdy byśmy nie dostali dofinansowania, z uwagi na ograniczenia wynikające 
z punktacji wniosków. Dodał, że chodzą słuchy o jeszcze następnej edycji Polskiego 
Ładu. Jeśli tak by się stało to w kolejnych miejscowościach kompleksowo 
załatwilibyśmy temat dróg.  
Radny Andrzej Stańczak zapytał co dzieje się z kamieniem wydobywanym przy okazji 
budów czy remontów dróg. To dobry materiał, który można skruszyć i wykorzystać. 
Radni jednogłośnie pozytywnie zaakceptowali zaproponowane przez Wójta inwestycje 
do zgłoszenia w ramach Polskiego Łady uznając, że są one efektem składanych 
postulatów.  

W wyniku głosowania komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Skąpe na 2023 rok i skierowały 
go pod obrady sesji. 

g) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko omówiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 
kwoty dotacji udzielanej niepublicznym przedszkolom na terenie Gminy Skąpe. 
Poinformowała, że proponowana zmiana nie spowoduje wzrostu dotacji w rozliczeniu 
miesięcznym z uwagi na ubytek dzieci w przedszkolach. Wzrośnie dotacja na jedno 
dziecko, co pozwoli zrekompensować niedobory finansowe spowodowane właśnie 
spadkiem liczby dzieci w przedszkolach. 
Wójt Zbigniew Woch dodał, że podejmując decyzję dot. przedszkoli bazujemy na 
faktycznych kosztach jakie przedszkola ponoszą. W miesiącach zimowych z uwagi na 
koszt ogrzewania, ich budżet ledwo się bilansował. 
W wyniku głosowania komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
i skierowały go pod obrady sesji. 

h) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko omówiła projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Ołobok”. Poinformowała, że z uwagi na 

złożenie do PROW wniosku o przebudowę ul. Słonecznej w Ołoboku, odpowiedni zapis 
musi znaleźć się w dokumencie planistycznym, a takimi dokumentami w gminie są właśnie 
plany odnowy miejscowości.  
W wyniku głosowania komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
i skierowały go pod obrady sesji. 

 
Ad. 2 Sprawy różne 
 Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko poinformowała o konieczności wskazania 
kolejnego organizatora dożynek gminnych w 2024 r. Z przeprowadzonej analizy wynika, że 
jako pierwsze powinny to być miejscowości Niekarzyn lub Ołobok. Prosi przedstawicieli tych 
miejscowości o zastanowienie się i wskazanie organizatora do dnia jutrzejszego.  
 Radny Damian Baranowski stwierdził, że właściwe jego miejscowość nie za bardzo ma 
gdzie te dożynki zorganizować. Przy boisku jest problem z parkowaniem samochodów.  
 Radny Mariusz Kuźmicz stwierdził, że Cibórz bardzo chętnie przejąłby organizację 
dożynek gminnych. Na terenie są duże ogródki działkowe. 
 Wójt Zbigniew Woch stwierdził, że zarówno miejscowość Cibórz jak i Niesulice mają 
swoją specyfikę i nie jest ona kojarzona z rolnictwem.  
 Prowadzący obrady Mariusz Kuźmicz odczytał treść wniosku dyrektora SP ZOZ 
Centrum Leczenia Dzieci i Młodzieży w Zaborze o wsparcie finansowe organizacji dodatkowej 
terapii tj. alpakoterapii. 
 Radny Mariusz Kuźmicz stwierdził, że nie mamy wiedzy czy nasi mieszkańcy leczą się 
w tym szpitalu. Sam jako pracownik służby zdrowia ma bardzo subiektywne odczucia. Faktem 
jest, że szpitale psychiatrii dziecięcej są w bardzo trudnej sytuacji finansowej.  
 Radny Andrzej Kałużny uważa, że inicjatywa jest jak najbardziej słuszna z punktu 
widzenia człowieka. Jednak właścicielem szpitala jest Urząd Marszałkowski i to oni powinni 
finansować jego działanie ze środków z budżetu państwa. Radny obawia się, że jak damy 
jednym, to inni będą chętni do wzięcia.  
 Radni Wiesław Zawiślak oraz Mariusz Kuźmicz są zdania, że w tym przypadku należy 
pomóc.  
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 Wójt Zbigniew Woch zabierając głos potwierdził fatalny stan psychiatrii dziecięcej 
w Polsce. W kontekście sytuacji psychicznej dzieci i młodzieży to jest to sytuacja dramatyczna. 
Jak wynika z opublikowanych badań na 10 młodych ludzi w Polsce 4 rozważa popełnienie 
samobójstwa. Nie mamy psychiatrów dziecięcych. W naszym województwie jest ich 2 lub 3 
i pracują oni właśnie w Zaborze. Na poziomie państwa muszą być podjęte rozwiązania 
systemowe m.in. umożliwiające dostęp do poradni. W ostatnim czasie zwrócił się do nas 
Lubuski Ośrodek Ortopedii z prośbą o wsparcie wyposażenia pawilonu rehabilitacji. Jednostka 
ta prowadzi jednak działalność także komercyjną i w tym zakresie jej sytuacja jest zupełnie 
inna niż szpitala w Zaborze, który realizuje świadczenia nisko finansowane przez NFZ. 
Zważywszy na ważność zagadnienia wniosek ten jest bardzo zasadny. Jeśli Wójt uzyska 
pozwolenie Rady, to skontaktuje się z dyrektorem placówki a także innymi gminami odnośnie 
ewentualnego wsparcia i jego wysokości.  
 Radny Bartosz Derejczyk uważa, że będzie to jedyne słuszne wyjście a i dyskusja 
wtedy będzie inna.  
 
Ad. 3 Przyjęcie protokołu 
 Prowadzący obrady Mariusz Kuźmicz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu ze 
wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Gminy Skąpe w dniu 7 lipca 2023 r. W wyniku 
głosowania protokół został jednogłośnie przyjęty. 
 
Ad. 4 Zamknięcie obrad 
 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia prowadzący obrady Mariusz Kuźmicz 
zamknął wspólne obrady stałych Komisji Rady Gminy Skąpe.   
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

          
         Prowadzący obrady 
            
            Mariusz Kuźmicz 
 

Protokołowała: Ilona Zalisz 
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